

Dr. Pavel Ursu,

Dr. Pavel Ursu has more than 20 years of experience in WHO in different functions at national and international levels, as well as previous work at the national level in Emergency Health Services and at the Ministry of Health, Republic of Moldova.

From May 2020 -Dr. Ursu is the Director of the Department of Delivery for Impact, Division of Data, Analytics and Delivery for Impact in WHO Headquarter, Geneva, Switzerland.

He holds a Postgraduate Diploma and Master of Science Degree in Public Health, from the London School of Hygiene and Tropical Medicine, University of London and a Master Degree in Health Services Management.

During 2010-2015 Dr. Ursu served as WHO Representative in Tajikistan and during 2015-2020 as WHO Representative in Turkey, leading complex country operations in WHO European Region.

He is passionate about making a difference through coordinated multistakeholder interventions, using data for actions and problem-solving, benefiting the vulnerable people and communities, using impact-focused approaches, strengthening systems and capacities for accelerated progress towards health-related SDGs and improving health outcomes.

الدكتور بافل أورسو،

يتمتع الدكتور بافل أورسو بأكثر من 20 عامًا من الخبرة في منظمة الصحة العالمية تدرج خلالها في وظائف مختلفة على الصعيدين الوطني والدولي، بالإضافة إلى عمله السابق على المستوى الوطني في خدمات الطوارئ الصحية وفي وزارة الصحة، بجمهورية مولدوفا. واعتبارًا من مايو 2020، يشغل الدكتور أورسو منصب مدير إدارة التنفيذ من أجل التأثير في شعبة البيانات والتحليلات والتنفيذ من أجل التأثير في مقر منظمة الصحة العالمية، جنيف، سويسرا. وهو حاصل على دبلوم الدراسات العليا ودرجة الماجستير في الصحة العامة من كلية لندن للصحة والطب الاستوائي بجامعة لندن ودرجة الماجستير في إدارة الخدمات الصحية. وخلال الفترة 2010-2015، عُيّن الدكتور أورسو ممثلًا لمنظمة الصحة العالمية في طاجيكستان كما عُيّن خلال الفترة 2015-2020 ممثلًا لمنظمة الصحة العالمية في تركيا، حيث قاد عمليات معقدة في الإقليم الأوروبي لمنظمة الصحة العالمية. اشتهر الدكتور بافل بشغفه بإحداث الفارق من خلال التدخلات المنسقة للجهات المعنية المتعددة، واستخدام البيانات لاتخاذ الإجراءات وحل المشكلات، وإفادة الأشخاص والمجتمعات الضعيفة، واستخدام الأساليب التي تركز على التأثير، وتعزيز النظم والقدرات من أجل تسريع وتيرة التقدم نحو تحقيق أهداف التنمية المستدامة المتعلقة بالصحة وتحسين النتائج الصحية.